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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér L s ,á ‘árnak
az Országgyű lés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz:

„illegális adatgyűjtés a hallgatói önkormányzati vezet őkrő l!?”
címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az elmúlt időszakban nagy sajtóvisszhangot váltott ki, hogy a kormányszóviv ő , a Magyar
Kereskedelmi és Iparkamara elnöke, számos országos sajtóorgánum, mint a Magyar Hírlap é s
a Magyar Nemzet olyan adatokról beszélt-tett közzé a hallgatói önkormányzati vezetőkről ,
amelyeket sok szakértő szerint nem lett volna joguk összegyűjteni . A szóban forgó adatok
jogosan csak az egyetemeknél, a fő iskoláknál lennének megtalálhatóak .
Annak érdekében, hogy az eset kapcsán tisztán lássunk, levélben fordultam több fels őoktatási
intézmény vezetőjéhez, miszerint kért-e bárki tőlük adatokat a hallgatói önkormányzat i
vezetőkről a Kormány, a Magyar Kereskedelmi és Iparkamara vagy a fenti újságo k
valamelyike részérő l?
A mai napig hozzám érkezett válaszokban (Budapesti Gazdasági F ő iskola, Budapesti Műszaki
és Gazdaságtuáományi Egyetem, Eötvös Loránd Tudományegyetem stb.) egybehangzóan az
került megfogalmazásra, hogy a szóban forgó intézményekt ől sem hivatalos szervek, sem más
szervezetek és személyek nem kértek felvilágosítást a hallgatói önkormányzatok vezet őiről .

Ennek ismeretéren kérdezem Miniszterelnök Urat :

Kormányának szóvivője mire alapozta a hallgatói önkormányzati vezetőkre vonatkozó
állítását?
Hogyan futottak adatokhoz a hallgató önkormányzati vezetőkre vonatkozóan ?
Ki a felelős a történtekért ?
Milyen lépéseket fontolgat az ügy tisztázása érdekében ?

Megtisztelő válaszát várva !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2013 . január 7 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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